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洛杉矶的新生态学——设计和技术+王昀——风景

实验建筑最初以极端个人主义的姿态展露于城市之中。与东京或上海的建筑发展模式不
同，洛杉矶欣然接纳甚至鼓励了大量的建筑实验，在广阔领域中个性鲜明地追求创新。
它们是具有内省精神的个体力求拓展自身能力、突破可能性局限的结果。而如今，全球
化与互联网正在使个体的概念发生转化，从而也在改变着洛杉矶实验的意义。本专辑将
介绍在洛杉矶发展起来的一些新的实验类型，以记录这些转变。

本期中国建筑师专辑介绍了王昀及其方体工作室的作品。它们在追求结构和形式上的突
破的同时，也表现了对人的精神的关注以及对人的生活居住模式的思考。他与编者的对
谈探索了建筑师的设计缘起以及隐藏在他的空间表达背后的思考。

Experimentation emerges from the city as a site of extreme individualism. In different
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ways from Tokyo or Shanghai, Los Angeles is a city receptive to and actively nourishing
many architectural experiments. The pursuit of explorations is evident across a broad
spectrum, about self-reflection and independent individuals striving to extend their
own capabilities and the limits of possibilities. Today, globalization and
interconnectivity are transforming the meaning of individuals, and consequently
change the meaning of experimentation in Los Angeles. This issue documents these
shifts, introducing the new species of experiments developing in Los Angeles.

The Chinese Architects Feature introduces recent practices of Studio Fronti founded by
Yun Wang. In pursuit of a break through structure and form, the studio’s projects pay
close attention to the human spirit and reflect its consideration to people’s living
mode. The interview explores the origin of architect’s design and manifests his
thoughts behind his spatial expression.
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洛杉矶

评论

get it as a gift from my friend, 8RMB per book! so worthy haha.

-----------------------------
不稀罕！生态学！新！设计和技术一点也没看到！

-----------------------------
王昀

-----------------------------
在资料室匆匆忙忙看了一遍

-----------------------------
LA的各种参数还真让人着迷。但是单纯的参数又有一点形式过于主导的感觉…[notes
021-023]

-----------------------------
每期九十八元哟〜盒盒盒
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